



CHECK OUT OUR SOCIAL MEDIA PLATFORMS!

The official hashtag of the Skills Canada Virtual National Competition (SCVNC) 2021 is **#SCVNC2021** and for the Essential Skills Program is **#EssentialSkills**.

SCC will be sharing information about SCVNC 2021, including the winners, on its social media platforms:

- Like us on [Facebook](#): skillscanada
- Follow us on [Twitter](#): skills_canada
- Watch videos of SCVNC 2021 on [YouTube](#): SkillsCanadaOfficial
- View photos of the Competition on [Flickr](#): skillscompetencescanada and [Instagram](#): skillscompetencescanada
- Find us on [LinkedIn](#): Skills/Compétences Canada

Mention Skills Canada while using our hashtag **#SCVNC2021** on Facebook, Instagram, and Twitter to appear on our moderated social media wall during SCVNC.

RENDEZ-VOUS SUR NOS PLATEFORMES DES MÉDIAS SOCIAUX!

Le mots-clic officiel des Compétitions nationales virtuelles de Compétences Canada (CNVCC) 2021 est **#SCVNC2021** et pour le programme des compétences essentielles est **#CompétencesEssentielles**.

SCC diffusera de l'information au sujet des CNVCC 2021, incluant les gagnants, sur ses plateformes des médias sociaux:

- Aimez-nous sur [Facebook](#): skillscanada
- Suivez-nous sur [Twitter](#): skills_canada
- Regardez des vidéos des CNVCC 2021 sur [YouTube](#): Skills/Compétences Canada
- Regardez des photos de la compétition sur [Flickr](#) (SkillsCompétencesCanada) et [Instagram](#) (skillscompetencescanada)
- Trouvez nous sur [LinkedIn](#): Skills/Compétences Canada

Mentionnez Skills Canada en utilisant notre mot-clic **#SCVNC2021** sur Facebook, Instagram, Twitter pour figurer sur notre mur des médias sociaux durant CNVCC.